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Totální kontrola nás všech

Že Elon Musk myslí tímto způsobem není moc čemu se divit. Už jeho děda vedl Technokratickou
stranu v Kanadě ve 1930tých letech. Tato strana propagovala přesně ten druh lidské společnosti,
jakému se teď blížíme. Stejně tak otec Billa Gates byl vedoucím organizace „Planned Parenthood“
(Plánované rodičovství, neboli hromadné potraty) a velkým zastáncem Malthusova způsobu na umělé
vyhubení některých nežádoucích částí lidské populace, jako jsou hlavně starší lidé. Takže pokud toto
všecko bude pokračovat tak jak plánováno, tak až vám samotným bude šedesát a budete se těšit do
penze, tak vám místo penze dají jed, abyste předčasně zemřeli. Jinak to vyjádřit nejde. Možná si
myslíte, že ta doba, kdy vám bude šedesát je daleko, ale to není pravda. Je to prakticky za rohem,
protože čím starší člověk je, tím rychleji čas letí. Aspoň se to tak zdá.

Všichni tito lidé jako jsou Musk, Gates, Bezos (majitel Amazonu) by měli být jednou a provždy
odstraněni. Za jejich miliony páchají pouze zlo a ženou celé lidstvo do záhuby.

David Icke popisuje, jak v roce 1997 mluvil s jistým vědcem v Kalifornii. Tento člověk vstoupil z čistě
patriotických důvodů do organizace CIA. Když po čase poznal, že CIA nemá s patriotismem a se
zájmy státu a jeho občanů nic do činění, chtěl z této organizace vystoupit a podal žádost o přerušení
spolupráce. A pak se mu stalo něco zvláštního. Jednoho dne vyšel z domu a ztratil pojem o čase. Když
se probral, ležel na operačním stole a cítil, že mu něco leží na prsou. Byl to malý sáček s oranžovou
tekutinou – jinými slovy byl podroben procesu, kterému CIA říká „patching“ (záplatování). Během
doby, kdy nic nevnímal, mu bylo něco v těle zmanipulováno natolik, že bez této oranžové tekutiny
nemohl žít. Sáček s tekutinou musel být vyměněn za nový každých 72 hodin. Pokud by se tak nestalo,
zemřel by.

To je to stejné, co se děje když zkouší injekčně dát lidem miniaturní mikročipy, které jsou obsaženy
v očkování. Tito lidé jsou pak na dálku kontrolovatelní a kdyby neposlouchali, dojde k jejich
předčasné eliminaci. Bill Gates dnes platí firmu, která vynalézá digitální tetování, podle kterého se
pozná kdo byl očkován a kdo ne.

Stejně tak jakékoliv trasování kontaktů, sledování jakékoliv aktivity, používání telefonů nebo jiného
zařízení na monitorování lidské společnosti, to všecko jsou kroky, které vedou k naší totální zkáze.
Na pohled to vždycky vypadá nevinně, ale pokaždé se musíme ptát kdo tím co získává. A pak je zde
problém, že doopravdy nevíme jestli opravdu sledují počet těch, kteří mají v sobě nějaký virus, anebo
něco úplně jiného. Jinými slovy, takovým vynálezům nemůžeme nikdy věřit, obzvláště když to
propagují veřejná media. Už dost špatné je, že nás pomocí mobilu mohou sledovat, kontrolovat,
odposlouchávat a i omezovat kdekoliv na světě. Víc toho stejného nepotřebujeme. Apple a Google
zkoušeli tuto technologii i u nás, v České republice.

Bylo zjištěno, že firmy ze Silicone Valley v Americe, jako je Google a jiné, dodávají informace, které
získaly přes mobily jednotlivých uživatelů americké vládě k dalšímu zpracování a ke zjištění těch
situací, kde by na příklad došlo k většímu shromáždění. Svoboda slova a pohybu? Kde je?

Mělo by být každému jasné, že pomocí mobilu není nikdo schopen rozpoznat jestli osoba, se kterou
jednáme má COVID „virus“ nebo ne. Zasažení touto neskutečnou nemocí se nepozná jen tak na

https://cz24.news/koronavirus-ockovani-mikrocipy-a-eugenika-totalni-kontrola-nas-vsech/
https://cz24.news/koronavirus-ockovani-mikrocipy-a-eugenika-totalni-kontrola-nas-vsech/


dálku. I testy, k tomu účelu používané testují něco zcela jiného, než je nám řečeno, jak už bylo
popsáno. Skutečné zasažení tímto „virem“ je možno poznat pouze na CT skanu, nebo rentgenem.
Takže Apple-Google spolehlivě sbírají informace o něčem zcela jiném, než bylo veřejně tvrzeno. Není
radno nikdy takovým novým vynálezům věřit, že opravdu dělají to, co hlásají.

Jako další přijde očkování

Přese všecku snahu a manipulování s čísly, nevyprodukoval COVID dost mrtvých. Ale i tak jsou
stavěny márnice po celém světě, říká David Icke. Jsou to zjevné přípravy na obrovské množství
mrtvých v blízké budoucnosti. Je jasné, že čím více bude 5G síť rozšířena, tím více mrtvých bude
přibývat. Z toho důvodu je nutné tuto činnost sledovat. Jakmile by začalo docházet ke zvýšené
úmrtnosti, je nutno se začít ptát nahlas o co tady jde. Pár takových 5G antén dohromady dokáže
odstranit kyslík z celého území a lidé pak budou padat na zem mrtví jako mouchy.

Ovšem správně by to tak daleko nemělo dojít. Měli bychom se začít ptát mnohem dříve; a i
kdybychom začali už teď, tak je málem pozdě. Protože jestli se plán s rozmístěním 5G technologie
opravdu povede, tak jsme jako lidstvo vyřízeni. To by byl konec! Nikdo z nás něco takového
nepřežije. Jen tak na okraj, v bohatých částech světa se 5G technologie nevyskytuje a zavádět se tam
nebude!

Kdyby se ale přesto přese všecko nepodařilo vyprodukovat dostatek mrtvých, tento kult může
prohlásit že je to kvůli izolaci a ta že je tím pádem dobrá a pak tady máme izolaci napořád. Do
nekonečna.

Toto všecko vede pouze k jednomu a to je očkování. Dnes existuje údajně 7 druhů očkování s různými
názvy proti COVIDu a vývoj všech byl financován Billem Gates. Všecka tato očkování budou fungovat
stejným způsobem: otráví naše buňky a způsobí infekční stav v těle. Takže nám navodí stejnou
situaci jako se přičítá tomu, způsobuje dělá COVID-19. Kromě toho tato očkování budou obsahovat
nano-technologické mikročipy. Takové mikročipy není možno pouhým okem vidět. Často jsou
přidávány již na špice injekčních stříkaček a jsou prakticky nezjistitelné. Mikročipy pak budou
fungovat jako uzemňující antény na spojení s již zmíněnými satelity na přenos 5G technologie. A my
se staneme pouhými počítači. Pokud to ovšem přežijeme.

Dokonce je plánováno, že pouze ti, kteří se nechají očkovat budou moci opustit karanténu. Ten
zbytek, který očkování nepřijme, bude vyřazen ze všeho: těmto lidem nebude dovoleno ani cestovat a
možná ani přijít do společností více lidí. Budou tím společensky a i jinak zlikvidováni.

Každé očkování je nebezpečné

Každé očkování je velmi škodlivé. Je to ten nejhorší způsob obrany proti jakékoliv nemoci, protože
nefunguje a ještě navíc ohrožuje zdraví očkovaného člověka dodáváním škodlivých látek do těla.
Malé množství nebezpečné látky nevyburcuje imunní systém a nepodpoří ho k sebeobraně. Naopak,
cizí živé organismy napadnou náš imunitní systém, způsobí zánět buněk, jak již vylo popsáno
v předchozích článcích, což ještě dále oslabí naši imunitu.

A to ještě nevíme, jestli opravdu je v každém očkování účinné látky tak málo jak říkají a už vůbec
nevíme co dalšího je tam přidáno a jak moc škodlivé to je. U takto oslabeného organismu se sice
nemoc pak nemusí projevit v plné šíři, ale předpoklady k ní zůstanou a mohou způsobovat mírné, ale
trvalé a chronické onemocnění. Samozřejmě s opakovaným očkováním se veškeré potíže pouze
střádají. Jestli se projeví jako skutečná chřipka, anebo jestli napadnou nějaký jiný orgán, to už snad
záleží od pacienta k pacientovi.

Jako další, chřipka je každý rok trošičku jiná. Říkají že mutuje, mění se. Očkování, které obsahuje



veškeré předcházející chřipky, i kdyby fungovalo, což není ten případ, tak nemůže zabrat proti
chřipce nové, kterou ještě nikdo nezná a nikdo nemá její vzorky.

Měli bychom se ptát, proč vyvíjet očkování, proč raději nepracovat na antivirálních léčivech? Proč
spoléhat na imunitní systém, který má většina z nás stejně zkompromitovaný kvůli chemikáliím
v potravě, v ovzduší a všude kolem a nenapadnout viry přímo? Je zde snad obava, že bychom byli
zdraví a nepotřebovali lékaře? Skoro to tak vypadá.

Před asi 10 lety, když vypukla tak zvaná prasečí chřipka, americký president tehdy varoval, že tato
zabije jen v Americe 60 milionů lidí. To je zhruba 20% americké populace. Nic z toho se nestalo,
protože lidé odmítli nechat se očkovat.

Je podivné, že celá královská rodina v Anglii se nikdy nenechává očkovat a v případě onemocnění
používají výhradně homeopatické léky nebo byliny.

Dr. Andrew Moulden z Kanady, dlouholetý odpůrce očkování přišel na to, co ve skutečnosti každé
očkování způsobí a napsal o tom knihu s názvem „Každé očkování způsobí škody“. Očkovací látka
spolu s přídavnými chemikáliemi (kterých je v každém očkování hojně) zahustí momentálně krev
natolik, že z ní vytvoří želatinu. Taková krev samozřejmě neproudí a když tento stav trvá déle, srdce
selže a člověk nebo dítě zemře. Je mnoho takových případů, ale opět – o těch nás v mediích
informovat nehodlají. Většinou takto zeželatinovaná krev po chvíli opět zřídne a začne proudit, ale
tím to nekončí. Toto se může opakovat ještě mnohokrát a není předvídatelné kdy, aniž by bylo
předem možno zjistit jak budou jednotlivé intervaly dlouhé a jestli je člověk přežije.

To je důvod, proč lékaři ještě dnes nepřišli na tu strašnou škodu, kterou každé očkování způsobuje.
Oni totiž nejsou schopni měřit nepohybující se krev. Na to prostě nejsou přístroje a až člověk
zkolapsuje a zemře, to pak už žádná krev neproudí, takže není čemu se divit. Někteří podlehnou až
doma a to už pak vůbec není kontrola proč se tak stalo.

Dr. Moulden poznal očkované děti podle temných kruhů kolem očí; všecky je mají. Dokázal v mnoha
případech vyléčit i Down syndrom a autismus, obojí způsobené očkováním. Článek ZDE. Taky zjistil,
že žádná očkování nejsou testována na následky, které způsobují. Laboratoře jednoduše vyvinou
jednotlivé očkovací látky a rozešlou je lékařům a do nemocnic. Nic z toho není vyzkoušeno, o
následcích jsou jen dohady. Takže se stalo, že bylo dáno do oběhu očkování, které mezi jinými státy
obdržela i Česká republika a které nikdo nepřezkoušel. Naši lidé ale byli správně podezřívaví a
napřed naočkovali fretky, které všecky zahynuly. Očkování totiž obsahovalo virus prasečí chřipky,
PCV1 a PCV2. Bohužel, článek který o tomto pojednával, z internetu zmizel. Stejně tak zmizelo i
mnoho jiných článků podobného zaměření a zůstaly jen ty kladné, plné chvály.

Dr. Moulden přišel na další podstatný důvod proč je očkování škodlivé a zmínil se o svém nálezu
před známými někdy koncem roku 2015. Připravoval spis, který měl jeho nový objev popsat. Do dvou
týdnů byl mrtev; bylo mu 49 let. Příčina smrti nebyla nikdy zveřejněna, aniž by po ní bylo pátráno.
Stejně tak nebyla provedena pitva mrtvoly. Farmaceutický průmysl si prostě nemohl nechat ujít ten
mnoha-miliardový zisk, který mu očkování a očkovací látky přináší.

Bill Gates, známý americký milionář, který zbohatl na Windows, se už mnohokrát vyjádřil v tom
smyslu, že na světě je příliš mnoho lidí a že je nutno naši Zemi vylidnit. Nezdá se ale, že by měl
nejmenší snahu začít sám od sebe. Za ideální prostředek na vylidnění Země považuje právě očkování.
Posílá očkování do celého světa, Africe zařídil AIDS, Ebolu a kdovíco dalšího. V současné době
prohlásil, že jeho Nadace bude věnovat 100 milionů dolarů na boj proti Koronaviru ve formě
očkování. Článek ZDE. Vidíte, jak moc jste ty Windows přepláceli, když tenhle chlap na to má a nikde
mu to chybět nebude?
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Potřebujeme vůbec jaké očkován?

Dr. Bruce Lipton, významný biolog, který dokonale potřel současnou nepravdivou teorii o funkci
DNA v našem organismu a odhalil jeho skutečné použití říká, že člověk s funkčním imunním
systémem nepotřebuje žádné očkování. Všechno, co jeho tělo potřebuje už ve skutečnosti má. Naše
povinnost je pouze starat se o svá těla, nenadužívat je a dávat jim patřičnou výživu. Náš systém sám
se už postará o ten zbytek, protože na to je navržen.

Údajně máme celkem šest mandlí, tři na každé straně. Tyto mandle jsou sběratelé informací a
s jejich pomocí pak učí celý systém jak zacházet s různými útočícími látkami. Proto prý dávají malé
děti všecko do úst, protože tím dodávají mandlím informace o jejich okolí a jejich tělo si proti těmto
látkám může vyvinout obranný materiál.

Toto je další důvod proč očkování nefunguje. Když dostaneme očkování injekčně, je to cizí látka,
která se náhle dostane do těla a náš systém ji nerozeznává. Nemá s ní zkušenosti, neví jak s ní
zacházet. Když ale dostaneme nějaký druh očkování skrze ústa, mandle ihned zaznamenají co je
dodáváno a instruují zbytek těla, jak s těmito zacházet.

Neinformovanost způsobuje nemoci

Dr. Rashid Buttar z Anglie je toho názoru, že neinformovanost je hlavním důvodem pro mnoho
nemocí. Nikdo nemůže dostat rakovinu když má v pořádku imunitní systém. Ale když lidé musí
povinně nosit roušky přes ústa a nos, to je vynikající způsob jak imunitní systém vyřídit. Roušky
zabraňují proudění kyslíku a bez kyslíku nemůžeme žít. Když nosíme povinné roušky, přívod kyslíku
je podstatně omezen, což v našem systému vytvoří fysiologický stress. Dochází ke zvýšené produkci
kortisolu, snížení funkce imunitního systému a buňky začnou vylučovat viry, aby varovaly obranný
systém člověka. Toto už bylo popsáno dříve. Látka, kterou buňky vylučují se nazývá exosom, ale když
se podíváte na virus a na exosom, je to to stejné. Takže když naše tělo pod stresem vylučuje viry,
není divu, že pak onemocníme.

Dr. Buttar je toho názoru, že roušky na nás byly uvaleny záměrně, abychom onemocněli. Radí těm,
kteří se bojí koronaviru aby sundali masky a šli ven, na slunce, na čerstvý vzduch. Slunce zabíjí
bakterie a i viry a dodává nám tak potřebný vitamin D, pomáhá absorpci vápníku a je naprosto nutné
pro naši imunitu. Nejvíce slunce vstřebáváme očima, takže ti, kteří nosí venku tmavé brýle si nejen
přivolávají zhoršení zraku, ale ještě se zbavují imunity proti nemocem. 

Začínají se vyskytovat případy, kdy lidé s rouškou přes obličej, kteří řídí auto, způsobí dopravní
nehodu. Pochopitelně, jakmile dojde k sebemenší stresové situaci, což je při řízení auta běžné, toto
napětí spolu s nedostatkem kyslíku způsobí mdloby, člověk v bezvědomí do něčeho vrazí a zabije se.
Přesně takový případ se stal zrovna teď v Anglii.

Množství úmrtí na koronavirus nahání lidem strach

Dr. Andrew Kaufman, další britský lékař, profesor psychiatrie a molekulární biolog, varuje před
statistikami mrtvých, které jsou nám předkládány k uvěření. Tyto statistiky nejsou pravdivé a celková
úmrtnost v současné době není zvýšena oproti jiným rokům, přesně jako to říká David Icke. Ten
skutečný důvod smrti je moderní medicína, což je určitě pravda, protože na příklad AIDS nejsou
zdaleka tak nebezpečné, jak jsou nebezpečné léky proti tomuto syndromu (AIDS není nemoc, je to
syndrom, neboli skupina příznaků, které se často vyskytují zaráz).

Dr. Kaufman zkoumal způsoby, jakými byl vyhodnocen koronavirus a zjistil, že absolutně není možno
těmito technologickými postupy odhalit existenci nějakého viru. O tom už bylo rovněž jednáno. Na



testování je používán genetický materiál z plic, který je znečištěn jinými látkami, včetně
nejrůznějšími přídavnými genetickými částicemi kdoví odkud. Tento vzorek je srovnáván se vzorkem,
který byl kdysi předtím prohlášen za důkaz výskytu jiné vážné chřipky a který je rovněž tak znečištěn
vším možným. Takže srovnávají dva nevhodné materiály, což je naprosto nevědecké a
neprofesionální.

V současné době vydalo CDC (Centrum for Disease Control) v Americe nové návody na vyplňování
úmrtních listů. Dříve záleželo na důvodu úmrtí, dnes je toto nepodstatné. Jakmile je podezření, že
zemřelý mohl mít v sobě COVID-19, musí to být uvedeno jako důvod úmrtí. Není třeba takového
člověka testovat, podezření stačí. Mladý člověk zemřel v autonehodě a důvod smrti byl uveden
„koronavirus.“ Jeho rodina protestovala, ale na nic jim to nebylo. CDC je financován farmaceutickým
průmyslem, výrobci lékařských potřeb a podobnými firmami. Takže skáče podle toho, jak oni pískají. 

Eugenika

Ano, spolehlivě existuje plán na vyhubení asi 90% populace. Generální zkouška už proběhla
v Americe, kde bylo vyhubeno 92% původních obyvatel země, amerických Indiánů. Dnes jich zbyla
ubohá hrstka, která je držena v rezervacích, nemají žádná práva, nesmějí ani volit, žijí tam v bídě a
chudobě a ve strašném úpadku. Tito lidé, kteří kdysi vlastnili celou zemi (pouze Manhattan byl od
nich odkoupen za 25 dolarů, ten zbytek jim byl jednoduše ukraden), jsou tam dnes ti poslední
z posledních. Obživu jim bílí zničili tím, že vyhubili bisony, které na příklad Buffalo Bill střílel
naveliko, jen aby docílil co největší počet mrtvých zvířat za den a cestující ve vlacích se do nich
trefovali z oken jen tak, pro zábavu. Indiánská loviště zničili tím, že je zabrali pro železnice a jiné
stavby. A pak zůstali Indiáni chudí a bezmocní a dnes bojují o pouhé přežití. Alkoholismus je mezi
nimi rozšířen jako ta nejhorší nakažlivá nemoc a úpadek přichází hned za ním. Dnes se dokonce
jedná o tom, že jim vezmou i ta minimální zbývající práva, která ještě mají. Toto se málokde dočtete,
ale je to holá pravda.

Již zmiňovaný Dr. Farrell je toho názoru, že plánované rodičovství a očkování jsou všecko nástroje na
vyhubení lidstva. Očkování totiž může obsahovat cokoliv. Údajně v něm bývá skryta látka, která
způsobuje, že lidé ztrácí schopnost fungovat po finanční stránce. Ti, co se nechají očkovat do sebe
mohou přijímat jakoukoliv genetickou složku, která na ně může mít ten nejrůznější vliv. Už to, že se
říká, že každý, kdo má pět očkování proti chřipce má na stáří Alzheimera jistého, by nemělo být
bráno na lehkou váhu.

„The Good Club“ (Dobrý klub)

24. května 2009 oznámily noviny „Sunday Times“ že se někteří významní milionáři sešli na tajné
schůzce, aby se domluvili jak jejich miliony mohou pomoci ke zpomalení růstu populace na naší
planetě. Byli přesvědčeni, že lidí je příliš mnoho a že zamořují planetu.

Mezi nimi samozřejmě nechyběl Bill Gates, byl tam i George Soros, Warren Buffett, David
Rockefeller Jr., Michael Bloomberg, tehdejší starosta města New York City, Peter G. Peterson,
propagátor genocidy, Ted Turner a Oprah Winfrey, vlastníci medií a mnozí jiní. Jeden z těchto lidí
pojmenoval jejich setkání „Good club,“ neboli „Dobrý klub.“ Stálo by za to vědět, jak podle nich
vypadá setkání „Špatného klubu.“ To musí být totální genocida a katastrofa a lidé musí odtud
odcházet s usekanýma hlavama.

Možná ani není čemu se divit, že tihle boháči propadli myšlence o přelidnění světa. Z nedostatku
styku s běžným životem a s obyčejnými lidmi mohou často uvěřit svojí vlastní propagandě. Nakonec i
princ Phillip, manžel anglické královny Elizabeth prohlásil již v roce 1988 zcela veřejně a ani se za to



nestyděl, že, „v případě že bych se znovu narodil, chtěl bych se vrátit jako smrtící virus, abych aspoň
trochu přispěl ke snížení populace.“

Boháči na zmíněné schůzce pátrali, jak by mohli překonat politické a náboženské zábrany a docílit
snížení populace na zemi. A ten nejlepší a nejmíň nápadný způsob na který přišli, bylo očkování.
Hned na to se Bill Gates zavázal, že dá 10 miliard dolarů na výzkum do očkování a Warren Buffett
slíbil 31 miliard. Článek ZDE.

Je zjevné, že by se většiny z nás tak rádi zbavili, že jsou za to ochotni vysázet na dřevo i své
naškudlené miliony. A přitom by vůbec žádná přelidněnost na zemi neexistovala, kdyby
nepodporovali nežádoucí emigraci. Evropané rozhodně nejsou přelidněni, dokonce všecky původní
národy, tak jak v Evropě jsou, postupně a pomaličku vymírají. Průměrná reprodukční schopnost je
1.6, což znamená 1.6 dítěte na jednu ženu. Za předpokladu že má partnera, tak je to 1.6 dítěte na
jeden pár. To ani nenahradí je dva samotné, takže národy vymírají. (Ideální stav na zachování počtu
obyvatel je asi 2.2)

Zato nově přistěhovalá barevná populace, které je ihned přiklepnuta bohatá odměna za to, že se
namáhali k nám přijít a na nás se parazitit, ti se pak množí jakoby je lavina zasáhla. Bodejť, peněz
mají dost, pracovat nemusí, co jiného by dělali. Tato finanční podpora, jim tak velkoryse přiřčená, by
byla každému původnímu obyvateli země okamžitě zamítnuta.

Kdyby zůstali tam, odkud přišli, příroda sama by jim diktovala jak moc velké rodiny mohou mít. Je to
naprosto přirozený vývoj a vždycky fungoval. A když i tam jich bude příliš mnoho, pak zjevně mají co
jíst, příroda jim přeje – proč bychom se my do toho měli míchat? To se nás vůbec netýká.

Ale to nejdůležitější je, zabránit jakékoliv emigraci.

Každá emigrace je špatná. Lidé jsou vytrženi ze svého prostředí, zbaveni svých známých, přátel a
členů rodiny a najednou jsou v úplně cizím státě, kde se často ani nedomluví. Místní obyvatelé se na
ně dívají ve všech případech spatra a srůst dohromady s takovou společností není snadné. Jejich děti
pak nemají kamarády, vyrůstají osaměle, druhým dětem často ani nerozumí a ty si z nich dělají
legraci už kvůli jejich odlišným jménům, nebo kvůli neobvyklým společenským zvykům. Dospělí se
musí mnohem víc snažit aby se v zaměstnání, pokud jaké seženou, uplatnili proti místním pracovním
silám. Často nemají důvěru svého okolí a ze začátku nemají ani dostatečné finanční prostředky aby si
mohli v nové společnosti zajistit status a žít tak, jako ti druzí. Mnozí se uchýlí k tomu, že se stýkají
pouze s těmi, kteří přišli ze stejné země jako oni. Takoví se často nikdy nenaučí cizí řeč, začnou
komolit i tu svou vlastní a nakonec skončí s jakousi hatmatilkou, které málokdo rozumí. Kvůli své
špatné přizpůsobivosti pak nerozumí situaci v jejich nové zemi a padnou snadno za oběť všelijakým
podvodníkům a lhářům. Jejich děti se postupně naučí novou řeč ve školách a někdy se jim podaří
udržet si trosky své původní mateřštiny, takže se se svými rodiči domluví. Ale nebývá to tak vždycky.
Když pak ale přijdou vnoučata, to už jim ti staří vůbec nerozumí a rodina se prakticky rozpadá.

Svobodní muži a dívky si často v cizině nevedou dobře. Velmi rychle pochopí, že rozdíly mezi nimi a
místní populací jsou nepřeklenutelné, aspoň ze začátku je to zjevné. Už jen bariéra řeči na to stačí. A
tak si hledají partnerku nebo partnera mezi emigrací ze stejné, anebo aspoň podobné země, z jaké
přišli oni sami. Jenže výběr je malý a kvalita nemusí být ta nejlepší. A pak, puzeni svojí osamělostí,
sáhnou po něčem, co by si nikdy nevybrali u nich doma. Jsou i takoví, kteří kvůli své osamělosti
spáchají sebevraždu. Toto jsou vlastní zkušenosti s emigrací, nic vymyšleného a nepodloženého.

Snížení počtu lidí na Zemi

Vylidnění naší Země je opravdu v plánu těchto tajných mocipánů a k tomuto účelu chtějí použít

https://www.globalresearch.ca/billionaire-club-in-bid-to-curb-overpopulation/13736


„nehlučné zbraně pro tiché války,“ jak říkají. Návod na provedení tohoto záměru byl nalezen na
internetové stránce NASA. Sice tam byl jen pár dnů a pak zmizel, ale mnozí si ho stačili stáhnout a
přečíst. Tento dokument je v Angličtině a můžete ho najít zde: “Silent Weapons for Quiet Wars” Je to
návod na to, jak má být tento program proti nám zaváděn do provozu již v roce 2025, což je za pět
let!

Do té doby bude zřejmě používán jiný plán, jehož směrnice byly uvedeny na jiné internetové stránce.
Nejsou to přímo směrnice, ale spíše číselný návod na to, kolik obyvatel má ve které světové zemi
v roce 2025 zůstat. Seznam zahrnuje všecky národy světa. Několik vybraných ukázek je uvedeno
níže. Někteří říkají, že je to stránka CIA, ale to nemám potvrzeno.

Země Populace
v r. 2017

Populace
v r. 2025

Procento
změny

Anglie 65,650,000 14,517,860 – 78%

Amerika, Severní 326,620,000 99,553,200 – 70%

Česká republika 10,670,000 9.873,060 – 7%

Francie 67,100,000 39,114,580 – 42%

Italie 62,140,000 43,760,260 – 30%

Maďarsko 9.850,000 9,378,040 – 5%

Německo 80,590,000 28,134,920 -65%

Polsko 38,480,000 33,230,780 -14%

Rakousko 8,750,000 6,215,000 -29%

Srbsko 7,110,000 5,966,200 -16%

Slovensko 5,440,000 5,078,180 -7%

Španělsko 48,960,000 27,763,280 -43%

Švýcarsko 8,240,000 5,342,540 -35%

Zdroj: Deagel.com

V některých státech je ale plánováno i zvýšení populace. Jsou to státy jako Albanie, Alžír, Angola,
Bangladeš, Čile, Egypt, Honduras, Keňa, Libanon, Maroko, Peru, Samoa, Sudán, Uzbekistan a
podobné.

Není ovšem jisté, z jakých lidí se bude plánovaná populace v roce 2025 sestávat. Budou to původní
obyvatelé té či oné země? Anebo to budou přivandrovalí Afričané a Arabové a jejich míšenci? Jakým
způsobem bude docíleno často drastické snížení počtu lidí? Nesmíme zapomínat, že do roku 2025
nám zbývá už jen pouhých 5 let!


